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Protokół Nr 10/2022 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 24 października 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tomasz Rurarz - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Tomasz Rurarz – Przewodniczący Komisji  – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemiologicznego oraz wystąpieniem w Opocznie potwierdzonych przypadków wirusa 

COVID-19, obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z września br.  

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy w I półroczu 2022r.  

5. Informacja na temat wypoczynku letniego uczniów.  

6. Funkcjonowanie świetlic wiejskich – wydatki.  

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.   

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

 

Ad. pkt. 3. 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca września br. 
 Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie nr 9/2022 z dnia 26 września 2022r. był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak 

również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 9/2022 z dnia 26 września 

2022r.   

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 26 września 2022r.  
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Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

9/2022  z dnia 26 września 2022r. 

 

Ad. pkt. 4. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy w I półroczu 2022r.  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła sprawozdanie, wyjaśnienia do 

wykonania budżetu oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, które stanowią załącznik do 

protokołu z sesji Nr LI/2022 z dnia 28.10.2022r. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła sprawozdanie do wiadomości. 

 

Ad.pkt.5. 

 Informacja na temat wypoczynku letniego uczniów.  

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła informację, 

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad.pkt.6. 

Funkcjonowanie świetlic wiejskich – wydatki. 

Zdzisław Miękus – Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – przedstawił informację, która 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Dyrektor MDK Zdzisław Miękus.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad.pkt.7. 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:  

 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022 – 2038, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 4 do 

protokołu). 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022,  

Magdalena Ślęzak Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 5 do 

protokołu). 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

c) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Gminę Opoczno nieruchomości 

położonej w obr. 11 i obr. 23 m. Opoczna, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały (załącznik nr 6 do protokołu). 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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d) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Opoczno 2030, 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła projekt uchwały 

(załącznik nr 7 do protokołu). Dokument Strategii został załączony do protokołu z sesji z dnia 

28.10.2022r.  

W dyskusji głos zabrała radna Jolanta Łuczka-Nita.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatku za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opoczno,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Oświaty – przedstawił informację która stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

f) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Opoczno, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

(załącznik nr 9 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, radny Wiesław Wołkiewicz.   

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu w sołectwie Kruszewiec Kolonia, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

(załącznik nr 10 do protokołu). 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Opoczna położonego w rejonie ulic Prymasa Stefana Wyszyńskiego 

i Wojciecha Kossaka,  

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

(załącznik nr 11 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Dyrektor Justyna Małachowska.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Opoczna położonego przy ul. Św. Mateusza. 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

(załącznik nr 12 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 



4 

 

B) Realizacja zadań oświaty w Gminie Opoczno za rok szkolny 2021/22 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Oświaty – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad.pkt.8. 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

Radny Wiesław Wołkiewicz 
a) prosi o wykoszenie trawy przy drodze od Dzielnej do Woli Załężnej; 

b) prosi o uzupełnienie nawierzchni na drogach gminnych w Woli Załężnej; 

c) pyta, kiedy zostanie wybudowana droga z Woli Zalężnej w kierunku Dzielnej.  

 

W dyskusji głos zabrali również: radna Jadwiga Figura, Sekretarz Janusz Klimek, radny 

Wiesław Wołkiewicz.    

 

 

Ad. pkt. 9.  

 Zamknięcie posiedzenia. 

 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 15.00 

 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl   

   

 

 

 

 

     Przewodniczący Komisji  

                                                                                             Tomasz Rurarz  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

 


